
Styrelsens behandling av inkommen motion inför årsmötet

Att styrelsen ges bemyndigande att använda 2000 e av kapitalet under
verksamhetsåret för att stärka varumärket SGC

Styrelsen anser att vi behöver mer preciserat veta vad dessa pengar ska gå till.
Styrelsen anser att vi ska ta fram klubbtröjor mm men dessa kan användas som
priser och ingå i den ordinarie budgeten för priser. Fler tröjor kan tas fram och
säljas till medlemmarna till självkostnadspris. Per erbjuder sig att sponsra med
kepsar med SGC logo att delas ut till vinnare i måndagstävling.
Dekaler/klubbemblem finns enligt Holger i lager.

Att styrelsen ordnar en årlig medlemsresa med övernattning till annan bana

Styrelsen har undersökt intresset för resa med övernattning och funnit ett svalt
intresse. (Fråga via GIT där samtliga fått fylla i om man är intresserad).

Att styrelsen ser till att hemsidan scandigolf.eu uppdateras kontinuerligt och blir mer
intressant och relevant

Uppdrogs åt den nya styrelsen att jobba mer med hemsidan.

Att styrelsen håller en kontinuerlig och nära kontakt med ägaren till La Marquesa,
gärna med onsdagsgolfens ansvariga, för att säkerställa klubbarnas prioriterade
närvaro, där vikten av abono framförs

Styrelsen försöker få till ett månadsmöte med banans ägare tillsammans med
ansvarig för onsdagsgolfen.
Styrelsen prioriterar att jobba med de ”tre benen” tävling, gemensam mat och
sponsorer.



Styrelsen anser att motionen är besvarad.


